

Questions & answers/ Questions et réponses

100020510

Question 1

The documents attached the to above solicitation on Buy and sell are not for the number mentioned on the headline, please see below;

authoritative location for GC tenders. [Show more](#)

Solicitation documents Click to collapse ▲

Filter items

File 	Amendment number 	Language 	Unique download event (English page) 	Date added 
100019971-rfb_en_2022-02-03.pdf	000	English	11	2022-02-21
100019971-rfb_fr_2022-02-03.pdf	000	French	3	2022-02-21

Showing 1 to 2 of 2 entries

Can you please provide the correct documents pertaining to this solicitation?

Answer 1

The correct documentation has been posted.

Question 1

Les documents joints à la sollicitation ci-dessus sur l'achat et la vente ne correspondent pas au nombre mentionné dans le titre, veuillez voir ci-dessous ;

[Show more](#)

Solicitation documents

Click to collapse ▲

Filter items

File	Amendment number	Language	Unique download event (English page)	Date added
100019971-rfb_en_2022-02-03.pdf	000	English	11	2022-02-21
100019971-rfb_fr_2022-02-03.pdf	000	French	3	2022-02-21

Showing 1 to 2 of 2 entries

Pouvez-vous s'il vous plaît fournir les documents corrects relatifs à cette sollicitation?

Réponse 1

Les bons documents sont maintenant attachés.

Question 2

The delivery date of March 31st for the Laval and St Jérôme is not possible?

Answer 2

Agreed. Please submit the shortest possible delivery time

Question 2

La date de livraison du 31 mars pour le Laval et St Jérôme n'est pas possible?

Réponse 2

D'accord. Veuillez soumettre un délai de livraison le plus court possible svp.

Question 3

The writing table 1bFFHREL24L72WNOLNY you ask for a column stand not sure what that is but the code specifies post legs.

Answer 3

We agree with "post legs". We want 1 leg at each corner.

Question 3

La table d'écriture 1bFFHREL24L72WNOLNY vous demandez un support de colonne, nous ne savons pas ce que c'est, mais le code spécifie les pieds de poteau.

Réponse 3

Nous sommes d'accord avec « pieds de poteau ». Nous voulons 1 patte à chaque coin.

Question 4

The mobile pedestals 1bSBBMCAL1518xxxkxx you specify metal but the code is for a Laminate pedestal the height of a 6/6/12 mobile ped is 27.5" H (this is standard)

53	1bSBBMCAL1518XXXKXX	Filing and Storage	Classeurs et armoires de rangement	1bS	Pedestals Box/Box/File	Caissons à tiroir/tiroir/classeur	BB	Mobile	Mobi
----	---------------------	--------------------	------------------------------------	-----	------------------------	-----------------------------------	----	--------	------

Answer 4

It is a mistake. We are sorry. Here is the correct code for 15x18x23 mobile **metal** pedestals = 1bSPFMCAA1518XXXKXX

Question 4

Les piédestaux mobiles 1bSBBMCAL1518xxxkxx vous spécifiez le métal mais le code est pour un piédestal en stratifié la hauteur d'un piédestal mobile 6/6/12 est de 27,5" H (c'est standard)

53	1bSBBMCAL1518XXXKXX	Filing and Storage	Classeurs et armoires de rangement	1bS	Pedestals Box/Box/File	Caissons à tiroir/tiroir/classeur	BB	Mobile	Mobi
----	---------------------	--------------------	------------------------------------	-----	------------------------	-----------------------------------	----	--------	------

Réponse 4

Il s'agit d'une erreur. Nous sommes désolés. Voici le bon code pour les caissons mobiles 15x18x23 en **métal** = 1bSPFMCAA1518XXXKXX

Question 5 - CAT1B Item 3

The GoCUID is for laminate pedestal however, the description says metal, please advise.

It is a mistake. We are sorry. Here is the correct code for 15x18x23 mobile **metal** pedestals = 1bSPFMCAA1518XXXKXX

Question 5 - CAT1B Item 3

Le GoCUID est pour le piédestal en stratifié cependant, la description indique le métal, veuillez en informer

Il s'agit d'une erreur. Nous sommes désolés. Voici le bon code pour les caissons mobiles 15x18x23 en **métal** = 1bSPFMCAA1518XXXKXX

Question 6

Please also accept manufacturers' standard height as per the SA requirements, it's not possible to have a height of 23" with casters and box/box/file configuration though it will fit under a surface with a 28"H clearance.

Response 6

The pedestal must be able to slide under a work surface

Question 6

Veuillez également accepter la hauteur standard des fabricants selon les exigences SA, il n'est pas possible d'avoir une hauteur de 23" avec des roulettes et une configuration boîte/boîte/classer bien qu'elle puisse s'adapter sous une surface avec un dégagement de 28"H

Réponse 6

Le caisson doit pouvoir se glisser sous une surface de travail
